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To: EEE ivr.) IEEE EE EE EEE ivr 1), IEE5.1.26 @rivm.nl]
From

Sent: Thur 1/28/2021 1:48:23 PM

Subject: RE: Antw: GOR voorstel

Received: Thur 1/28/2021 1:48:24 PM

Hai allen, had al iets gehoord via de app van Blmaar dit ziet er goed uit! Groet,

Verzonden: donderdag 28 januari 2021 12:40

@rivm.nl>

Onderwerp: FW: Antw: GOR voorstel

FYI, terugkoppeling van [ 5.1.2¢ [Ta GOR voorstel. Er is dus akkoord, maar wel met een aantal (verstandige)
voorwaarden!

Groet [ERLE

trom: [ERIE (EEEEENvr.
Sent: donderdag 28 januari 2021 12:13

To ENED BE SRE oriv. >; IEEE EEN SEN o>

Subject: FW: Antw: GOR voorstel

Hoi
5.1.2¢

Goed nieuws dus gisteren vanuit ZonMw. Er is heel veel interesse in het onderzoek, maar omdat er erg veel geld
mee gemoeid is wil VWS dit geprogrammeerd optuigen met ZonMW als gedelegeerde opdrachtgever.
In bijgesloten document heer IRE cl usternoofd bij ZonMw) het voorstel verwoord dat ZonMw gisteren heeft

gedaan. Daarnaast ook de GOR propositie met markering van Set Beide documenten zij net meegestuurd bij de

agendauitnodiging voor het vervolgoverleg as woensdag.

Zoals je leest wil ZonMw het proces opsplitsen in 2 fases (opstart fase (1° fase) en uitvoeringsfase (2¢fase) .

Hij was heel duidelijk: eerst kijken wat er uit bestaande registraties is te halen en wat in lopende onderzoeken zit,
daarna pas iets nieuws uitzetten.

Dus die opstartfase is echt heel belangrijk: bepalen meest acute stappen, welke indicatoren, registraties. Hij wil

daarvoor al snel werkgroepen oprichten. Binnen 1-2-3 weken starten. En in gesprek met gebruikers (gemeenten,

VNG, ministeries ...) etc.

Hij noemde de wettelijke taak van GGD & RIVM rondom GOR. Maar mist duidelijk bepaalde expertise en partijen in

het huidige voorstel.

Naast mede indienders Arg> trauma en specifieke rampen en Nivel> 1° lijn & verpleeghuiszorg wil ZonMW dat

bepaalde partijen beter betrokken worden zoals bv Trimbos vanwege bredere GGZ blik & expertise en Medisch

specialistische zorg (zit niet bij Nivel).
CBS werd genoemd vanwege beschikbare registraties en expertise (dus niet alleen betrokkenheid bij de

Gezondheidsmonitor VenO maar breder).
Het was wel duidelijk dat ZonMw aan stuurt op die bredere samenwerking met o.a. CBS en Trimbos vanwege hun

inhoudelijke expertise. En dat er dus ook €€ beschikbaar moet zijn voor deze partijen.
Het is niet gegaan over alle gezondheidsmonitors en de uitrol en planning daarvan, maar vooral over die eerste

opstartfase.

Min SZW is al begonnen met een Monitor sociale aspecten corona. Draait op bestaande registraties (CBS, politie
registraties etc). Hiermee link leggen.

Hij zei dat het idee is dat de GOR monitor op termijn kan groeien om de huidige acute corona monitor (aantal

bedden, prikken, infecties, CGU input > Corona dashboard?) over te nemen.

Volgende week woensdag is een vervolg overleg gepland van 1,5 uur, waarbij ook VWS EE3. VNG (BEBE) =n

min SZW 5.1.2e als gast zijn uitgenodigd. De bedoeling is ook CBS ook wordt uitgenodigd. (en wellicht

Trimbos ook?)
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Ik heb nog niet met [EEkunnen napraten over het gesprek van gisteren, probeer het zo nog even.

NB vanmiddag om 14.30 is er overleg tussen RIVM & Nivel over het Nivel-covid 19-cohort (mails [BIE] EEE).

5.1.2:

Centrum Voeding, Preventie en Zorg (VPZ

tel: 030 ECEF-CHE / 06 5.1.2e

(afwezig op 5.1.2e

www.monitorgezondheid.nl

Verzonden: woensdag 27 januari 2021 20:40

aan: EER BE vm

Onderwerp: Antw: GOR voorstel

Hoi EXE
Ja lijkt er wel op. Zonmw heeft dit vanmiddag toegezegd in het overleg. Ze hebben igv gezegd dat het geld beschikbaar is.

Moet wel onder allerlei (begrijpelijke) randvoorwaarden, lees 2 fase traject en ook meer partijen beter betrekken. lk zal morgen

even een bhetere terugkoppeling geven. Was vanmiddag (en ben nu) niet meer in de gelegenheid.

croet IEEE

Datum: 27 januari 2021 om 18:24:01 CET

Onderwerp: GOR voorstel

rivm.nl>

Zit in cursus en hoor GGD/GOR net melden dat de 25mlj voor GOR voorstel vandaag is toegekend. Heb jij dat ook gehoord?

roe: [FEM


